
 
 

MISSÄ MAASSA SINÄ ASUT?  
MISSÄ KAUPUNGISSA SINÄ ASUT? 
 
  
 

 
 
 
 

 
Maat saavat useimmiten päätteen -ssa/-ssä.  
 
Me asumme Suomessa.   
Minä asun Norjassa.    
Li asuu Kiinassa. 
Hän haluaa asua Italiassa. 
He ovat lomalla Islannissa. 
 
Natalian äiti asuu Venäjällä. 
 

 
Ulkomaalaiset kaupungit saavat päätteen -ssa/-ssä. 
 
Paul asuu Moskovassa.  
Me asumme Pariisissa. 
He viihtyvät Tokiossa. 
Hän on töissä Brysselissä. 
Olitko sinä Berliinissä? 

 
Suomalaiset kaupungit ja kylät voivat olla -ssa/-ssä tai -lla/-llä. 
 
Rovaniemellä Inarissa 
Utsjoella  Oulussa 
Seinäjoella  Jyväskylässä 
Kalajoella  Sodankylässä 
Kemijärvellä Kemissä 
Pudasjärvellä Sallassa 
Tampereella Helsingissä 


